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بدهی هنگفت مالیاتی فدراسیون شطرنج بخاطر 
واردات کود، شکر و لپ تاپ! 

رئیس فدراســیون شطرنج 
مشــکلات  کامبوزیا  گفــت: 
زیــادی برای شــطرنج ایجاد 
کرده است. تنها برای سال ۹۲، 
فدراسیون شطرنج ۱۴ میلیارد 
مالیات دارد، ما نمی دانیم به کد 
فدراسیون چی وارد کرده اند و 
هیچکس هم پاسخگو نیست.

به گزارش ایسنا، حسن تامینی لیچانی رئیس فدراسیون شطرنج ایران در نشست 
خبری که در محل فدراسیون شطرنج برگزار شد، به سوالات خبرنگاران پاسخ داد. 
او در ابتدا گفت: مدت ها بود که می خواستیم با خبرنگاران صحبت داشته باشیم که 
اکنون این مهم، اتفاق افتاد. از زمانی که بحث انتخابات فدراسیون شطرنج مطرح 
شده بود، مدت ها فدراسیون با سرپرستی اداره می شد و فدراسیون شرایط روحی 

خوبی نداشت. نیاز بود که شطرنج روی ریل خاص شطرنجی قرار بگیرد.
نه حمایت وزارت ورزش را داشتم نه حمایت آن ور آب را

او ادامه داد: با رای بالایی رئیس فدراســیون شــدم. نه حمایت وزارت ورزش 
را داشــتم نه حمایت آن ور آب را! من عضو هیات علمی دانشگاه تهران هستم و 
نماینده مجلس بوده ام. در بحث فدراسیون کارها را به دو بخش تقسیم کردیم. تا 
الان یک نفر را از بیرون نیاورده ام و همگی شطرنجی هستند. باید بگویم که همه 
افراد فدراســیون، شطرنجی هستند. شرایط روحی شطرنج بازان در گذشته خوب 
نبود و ۵ میلیارد به ما اختصاص دادند اما در اواخر کار دولت قبل، ۵ میلیارد تومان 
برگشــت و به فدراسیون ندادند. فیروزجا اعتراضاتی داشت که من جایی ندارم که 
در تهران شب بمانم! اعتراض این شطرنج باز اینگونه بود. تامینی ادامه داد: سیاست 
ما بود تا جای ممکن صحبت نکنیم و فقط کار را جلو ببریم اما عذرخواهی میکنم 
تا الان این نشست دیر شد. در هتل ورزش دخالتهایی صورت گرفت و به ورزشکار 
ما جا ندادند. مجبور شدیم در فدراسیون سوئیت برقرار کنیم تا شطرنج بازان مستقر 

شوند.
نگذاشتیم بچه ها بروند اما کسی نیست از ما تشکر کند

او گفت: با خانواده فیروزجا صحبت کردیم که با این شــطرنج باز وارد مذاکره 
شــویم اما این درحالی بود که او زیر پرچم فیــده بازی می کرد. الان فیروزجا زیر 
پرچم یک کشــور دیگر بازی می کند و کار مشــکل شده است. فدراسیون خیلی 
مشــکل دارد. نگذاشتیم بچه ها بروند اما کسی نیست از ما تشکر کند. به فیروزجا 
امکانات بالایی داده شــد درحالی که این امکانات در فدراسیون نیست. از وزارت 

ورزش پول خواستیم اما به ما ندادند که این موضوع را درک می کنیم.
باید چوب نادانی گذشته و بدهی ها را بخوریم

تأمینی ادامه داد: در خصوص بدهی ها باید بگویم که سعی شد تا چند ماه اخیر 
پول را پرداخت کنیم و از این بابت مشکل نداریم. باید چوب نادانی گذشته و این 
بدهی ها را بخوریم و روی آنها کار کرده ایم. او گفت: درب شطرنج برای همه ادیان 

باز است و بحث ارمنی و غیر ارمنی ندارد.
دشمن های داخلی و خارجی ول کن شطرنج ایران نیستند

تأمینی گفت: دشــمن های داخلی و خارجی ول کن شطرنج ایران نیستند. در 
کلاب هاوس صحبت هایی انجام می شود و واقعا نمی دانم چی بگویم. نمی خواهم در 
این بازی ورود کنم و خواهش داریم این دشــمنی را به پایان رسانند. با منتقدان 
بارها صحبت کردم و از آنها خواستم به فدراسیون کمک کنند. نباید شطرنج بازان 

ایران با این موضوعات اذیت شده و فراری شوند.
نمی دانیم به کد فدراسیون چی وارد کرده اند که ۱۴ میلیارد بدهی 

مالیاتی برای سال ۹۲ دارد
تأمینی گفت: کامبوزیا مشــکلات زیادی برای شطرنج ایجاد کرد. تنها در سال 
۹۲، فدراســیون شطرنج ۱۴ میلیارد مالیات دارد و ما نمی دانیم به کد فدراسیون 
چی وارد کرده اند؟ باید بگویم هیچکس پاســخگوی این موضوع نیســت! رئیس 
فدراسیون شطرنج ادامه داد: در مجلس هم تلاشم این بود که کمتر حاشیه داشته 
باشــیم و از همه کمک خواسته ام. سراغ همه شطرنج بازان رفته ام که به شطرنج 
کمک کنند. تأمینی ادامه داد: تمام تلاش شــطرنج این اســت که مربی خارجی 
بیاورد. شــطرنج بازان ایران با توجه به پتانسیلشــان نیاز بــه مربی قوی دارند. از 
نیاز های اساســی شــطرنج ایران مربی خارجی خوب است. دست همه مسئولین 
را می بوســم که برای شــطرنج ایران مربی خارجی بیاورند. او همچنین گفت: در 
خصوص چند پستی بودن در فدراسیون شطرنج باید بگویم که ما از شطرنج بازان 
می خواهیم در فدراسیون حضور داشته باشند. حتی مکاتبه با سازمان برنامه بودجه 

داشتیم و حتی با قالیباف صحبت کردم که بودجه به فدراسیون بیاوریم.
هیچ منافعی در فدراسیون شطرنج ندارم

تأمینی گفت: بنده هیچ منافعی در فدراسیون شطرنج ندارم و از شما می خواهم 
من را راهنمایی و کمک کنید. باید بگویم اینکه هیات علمی هستم و در فدراسیون 
شــطرنج رئیس هستم هیچ مشکلی نیســت. امیر عرفان هاشمی دبیر فدراسیون 
شــطرنج در این نشست خبری گفت: بی مهری هایی به فدراسیون شطرنج شده و 
در اخبار پوشــش داده شده مقداری بی انصافی وجود داشت و شاید برخی اخبار، 
از واقعیت دور بود. از گذشــته در فدراســیون بوده ام و می دانم در این فدراسیون 
چه خبر اســت. بحث مالیات مشکل این فدراسیون اســت. در سال ۹۲،  حدود 
۱۴ میلیارد بدهی مالیاتی داریم که از آن ۵ میلیارد جریمه است! برای من سوال 
بزرگ این است که چه حجمی از معاملات انجام شده که این مقدار تنها مالیاتش 

بوده است؟
مالیات ۱۴ میلیاردی شطرنج بخاطر واردات ۴ هزار میلیارد تومان کود، 

شکر و لپ تاپ بوده است!
او گفت: کود، شــکر و لپ تاپ در این مالیات بوده است. ۴ هزار میلیارد تومان 
معاملات صورت گرفته اســت که برای من جای تعجب دارد. همین الان این عدد 
مقدار بزرگی است. واقعا در تعجبم با این وضع چه طور بعضی ها رویشان می شود 

در شطرنج باشند؟ در دادگاه تجدید نظر هم آقای پهلوان زاده حضور پیدا نکرد.
دبیر فدراســیون گفت: در بخش بانوان المپیاد شطرنج، موفق بودیم و در گروه 
B، مدال برنز را کسب کردیم. همچنین در بخش آقایان، در دور دهم مقابل هند، 
در بازی حســاس بنا بر دلایل خاصی نتیجه نگرفتیــم و باختیم  و روحیه تیم از 
بیــن رفت. آقای مقصودلو در آن بــازی مریض بود و حالش خوب نبود همچنین 
طباطبائی هم حال خوبی نداشــت و بخظار این شــرایط، باختیم . در سال ۲۰۱۸ 
فیروزجا و خادم الشــریعه بازی می کردند. با وجــود نبود فیروزجا در تیم، نتیجه 
خوبی گرفتیم. حتی مقابل آمریکا خوب بازی کردیم و فرانســه را بردیم. او ادامه 
داد: پرهام مقصودلو فقط بر شــطرنج تمرکز دارد اما اینقدر مسائل و حاشیه ها در 
چند وقت گذشته زیاد شد، که او و ایدنی به حاشیه ها واکنش نشان دادند. شطرنج 
بازان فدراسیون شطرنج را دوست دارند و برای فدراسیون آرزوی موفقیت می کنم.

از سیستم های نظارتی داخلی جواب نگرفتیم و از بیرون پیگیر هستیم
همچنیــن تأمینی در خصوص بدهی مالیاتی فدراســیون شــطرنج گفت: از 

سیستم های نظارتی داخلی جواب نگرفتیم و از بیرون پیگیر این موضوع هستیم.
امیررضا پوررمضانعلی کارشناس خبره فدراسیون و مدیر تیم های ملی شطرنج 
ایران در نشســت خبری گفت: حدود ۲ سال است که مدیر تیم های ملی شطرنج 
هستم. در این ۲ ســالی که کار می کنم از شرایط کرونا استفاده کرده و کلاس ها 
را به صورت آنلاین برگزار می کنیم. برای بازیکن ســازی، ۶ ســرمربی و ۳ مربی 
برای رده های ســنی قرار داده ایم. در هفته برای بچه های رده ســنی ۱۸ ساعت 
کلاس داریم که این کلاس ها هیچ وقت کنسل نمی شود. باید بگویم تاکنون چنین 
اردوهایی در فدراسیون شطرنج برگزار نمی شد. او ادامه داد: پشتوانه سازی تیم ملی 
در شــطرنج از زمان حضور تأمینی آغاز شد. از هر استان ۵ بازیکن را دعوت کرده 
و به آنها رایگان تدریس می کنیم. خواستیم با این طرح به استان های کم بضاعت 

کمک کنیم. ۱۰۰ بازیکن در این طرح پوشش داده شده اند.
مربی خوب ساعتی ۲۰۰ دلار حقوق می گیرد

او گفت: در بخش بانوان می توانیم از مربیان بومی اســتفاده کنیم اما در بخش 
آقایان مربیان بومی این توانایی را ندارند و این نیاز به تخصیص بودجه خاصی است. 
بودجه فدراســیون ۳.۵ میلیارد بوده ولی این مقدار را وزارت ورزش به فدراسیون 
نداده است. مربی خوب ساعتی ۲۰۰ دلار حقوق می گیرد که این مقدار از بودجه 
فدراسیون بالاتر است. پوررمضانعلی گفت: از وزرات ورزش و کمیته ملی المپیک 
می خواهم به شطرنج کمک کنند. در ایران ۳ بازیکن قدرتمند در جهان داریم اما 

حدود یک سال است که سجادی حتی از آنها هم تجلیل نکرده است.
فیروزجا بخاطر عملی نشدن قولها رفت

مدیر تیمهای ملی همچنین گفت:  فیروزجا هم به خاطر همین موضوعات رفت. 
حتی او به خاطر برخی قول ها می خواست بماند اما این قول ها عملی نشد و رفت. 

اگر فیروزجا در تیم ما بود، مقام جهانی برای ایران به راحتی به دست می آمد.
او گفت: با حریفانی که در المپیاد جهانی بازی کردیم را مشاهده کنید. هلند، 
مجارستان و هند تیم هایی بودند که ما با آنها در سه دور آخر بازی کردیم درحالی 
که در ســال ۲۰۱۸ حتی با حضور فیروزجا، قرعه ما آسان تر بود. متأسفانه اخبار 

وارونه منتشر می شود و باید بگویم نتیجه شطرنج بازان ایران فوق العاده بود.

گزارش

بانــوان ملی پــوش کشــورمان با کســب 
مدال های رنگارنگ و افتخارآفرینی رکوردهای 

خوبی را از خود به جا گذاشتند.
به گزارش فارس، پنجمین دوره بازی های 
کشورهای اسلامی در حالی به میزبانی قونیه 
پیگیری می شــود کــه بانوان کشــورمان در 
رشــته های مختلف موفق به رکوردشــکنی، 
تاریخ ســازی و شکستن طلسم شــدند تا بار 
دیگــر علاوه بر بــالا بردن پرچم کشــورمان 
در یــک رویــداد بین المللی ثابــت کنند با 
حجاب و پوشــش اسلامی مانعی برای کسب 
موفقیت ندارنــد. در همین خصوص می توان 
به فینالیست شدن بانوان والیبالیست و کسب 
مدال های متعدد در وزنه بــرداری، تکواندو و 
ورزش جانبازان و معلولین اشــاره کرد که در 
نوع خود بی نظیــر بود و حتی در برخی برای 

نخستین بار رخ داد.
بانوان ورزشــکار کشــورمان که با کسب 
مدال های متعدد در مســابقات قهرمانی آسیا 
و جهانی بارها با پوشش خود توجه رسانه های 
خارجی را جلب کــرده بودند و حتی الگویی 
برای کشــورهای مســلمان دیگــر بودند در 
بازی های قونیه هم ثابــت کردند حرف هایی 

برای گفتن دارند.
نمونــه ای از رکوردشــکنی ها و مدال های 

کسب شده:
صعود تیم ملی والیبال بانوان به 
فینال و طلسم شکنی بعد از 56 سال

تیم ملــی والیبــال بانــوان در حالی در 

بازی های کشورهای اسلامی برای نخستین بار 
حضور داشت که با الساندرا کمپدلی موفق به 
طلسم شکنی شد. آخرین مدال )برنز( والیبال 
بانوان در بازی های آســیایی و در سال ۱۹۶۶ 
کسب شــد که ملی پوشان کشــورمان موفق 
شــدند بعد از ۵۶ سال این طلسم را شکسته 
و ضمن مسجل کردن مدال نقره، راهی فینال 

شوند.
شــاگردان کمپدلی در این دوره از بازی ها 
در مرحلــه گروهی در نخســتین دیدار برابر 
ازبکستان پیروز شدند اما در بازی دوم مقابل 

ترکیــه میزبــان ایــن دوره از رقابت ها ۳ بر 
صفر مغلوب شــدند. والیبالیست ها در مرحله 
نیمه نهایی ۳ بر یــک مقابل آذربایجان پیروز 
شــدند تا راهی فینال شــوند. در نهایت هم 

صاحب گردن آویز نقره شدند.
وزنه برداری؛ طلایی ناب از جنس 

بانوی قهرمان
در وزنه برداری هم رکوردهای خوبی کسب 
شــد. الهام حسینی در دسته ۸۱ کیلوگرم در 
بازی های کشــورهای اسلامی با رکورد ۱۰۰ 
کیلو یک ضرب ۱۲۳ کیلوگرم در دو ضرب و 

مجموع ۲۲۳ کیلوگرم نفر سوم  شد و طلای 
یــک ضرب و برنز دو ضرب و مجموع را از آن 
خود کرد. در همین رشــته  پوپک بسامی در 
دسته ۵۵ کیلوگرم موفق به کسب مدال برنز 
شد. از دیگر مدال های کســب شده زنان در 
کاروان اعزامــی می توان به تیم دوبل کامپوند 
زنان با حضور فرزانه عسگری و مریم یاور پور 
اشاره کرد که موفق به کسب مدال طلا شدند. 
تیم ملی تنیس روی میز زنان کشــورمان نیز 
با ترکیب ندا شهسواری مهشید اشتری، شیما 
صفایی و پریناز حاجیلو کاروان را طلایی کرد.

6 مدال رنگارنگ برای تکواندوکاران 
و رکوردی که بدون ثبت رسمی برای 

فصیحی شکست
در تکواندو نتایج زیر توسط زنان کشورمان 

حاصل شد:
وزن ۴۹-کیلوگرم: غزل سلطانی نقره
وزن ۵۳-کیلوگرم: ناهید کیانی طلا

وزن ۵7-کیلوگرم: نسترن ولی زاده برنز
وزن ۶۲-کیلوگرم: نرگس میرنورالهی نقره

وزن ۶7-کیلوگرم: زینب اسماعیلی نقره
وزن 7۳+ کیلوگرم: اکرم خدابنده نقره

فرزانــه فصیحی قهرمان دوهای ســرعت 
کشــورمان در ماده ۱۰۰ متر نقره گرفت. وی 
در ایــن بازی های رکــوردی را که در اختیار 
خودش بود شکســت هر چنــد بعد از مدتی 
به دلیل مشکلات فنی اعلام شد ثبت رسمی 
نخواهد شــد. فرزانه فصیحی در فینال زمان 
۱۱.۱۲ ثانیه را ثبت کــرد و رکورد ملی این 
ماده را شکســت اما بر اساس نامه هیات فنی 
مســابقات این رکوردها ثبت رسمی نخواهد 

شد و نامعتبر است.
بانوان کشــورمان با مدال های مختلف در 
این بازی ها نشــان دادند راه موفقیت همواره 
باز اســت و با وجود تفاوتی که در نوع پوشش 
با دیگر ورزشــکاران جهان دارند، این حجاب 
مانعی برای کســب مدال نخواهــد بود. آنها 
با ایــن افتخارآفرینی ها نشــان دادند بانوی 
مســلمان ایرانی همیشــه برای رســیدن به 

موفقیت تلاش می کند.

با افشــای مجموع ارقام قرارداد پرسپولیس و استقلال 
مشخص شد که این دو تیم با هزینه ۶۰۰ میلیاردی پای به 

فصل جدید لیگ برتر خواهند گذاشت.
به گزارش »ورزش ســه«، از هفته گذشته و زمانی که 
قربانزاده رییس ســازمان خصوصی سازی اعلام کرد که به 
زودی مجموع قــرارداد بازیکنان و مربیان پرســپولیس و 
اســتقلال افشا خواهد شــد، همه منتظر رونمایی از ارقام 
قراردادها بودند و سرانجام این اتفاق در برنامه فوتبال برتر 
دوشــنبه شــب رخ داد؛ جایی که در حضور رضا درویش، 
مجری برنامه اعداد مربوط به مجموع هزینه کرد دو باشگاه 

پرسپولیس و استقلال را خواند.
استقلال: 3۴۰ میلیارد )تیم بزرگسالان و پایه(

نکته جالب اینکه باشــگاه اســتقلال تنها در دو ستون 
قراردادها را منتشــر کرده و جزئیــات خاصی را در اختیار 
فرابورس قرار نداده است. بر اساس مجموع قرارداد تیم های 
پایه و بزرگســالان اســتقلال ۳۰۶ میلیارد و ۹7۰ میلیون 
تومان اســت و مجموع قرارداد کادرفنی آبی پوشان نیز ۳۶ 

میلیارد تومان عنوان شده است.
بــه این ترتیب مجموع هزینه باشــگاه اســتقلال برای 
تیم بزرگســالان و پایه روی عدد ۳۴۳ میلیارد تومان قرار 
می گیرد که رشــد فزاینده نسبت به فصل گذشته را نشان 
می دهد. بر اســاس آمار منتشره در ســامانه کدال، فصل 
گذشته اســتقلال چیزی حدود ۱۶۰ میلیارد تومان برای 
تیمــش هزینه کرده بود و حالا این رقــم بیش از دو برابر 

بالا رفته است.
همچنین رقم قرارداد مربیان استقلال نشان می دهد که 

با معادل یورویی، ساپینتو و دستیارانش چیزی حدود یک 
میلیون یورو دریافت خواهند کرد.

پرسپولیس؛ ۲۲۰ میلیارد تومان
برای تیم پرســپولیس که فصل گذشــته بودجه ۱۴۰ 
میلیاردی داشــت، این فصل مجموع ارقام قرارداد خود را 
به ۲۲۰ میلیارد تومان رســانده است. این افزایش هشتاد 

میلیارد تومانی نیز رشد قابل توجهی محسوب می شود.
پرسپولیس این فصل ۹ بازیکن جدید به خدمت گرفته 
و با ۱۳ بازیکن دیگر هم وداع کرده اما باوجود کاهش تعداد 

بازیکنان، رقم قرارداد آنها رشد چشمگیری داشته است.
پرسپولیس برای ۱۴ عضو کادرفنی ۳۳ میلیارد و ۴۵۰ 
میلیون تومان هزینه کرده که این عدد چهار میلیارد نسبت 
به فصل گذشــته بیشتر شده اســت. البته نکته مهم این 
اســت که رقم ۳۳ میلیاردی برای اعضای داخلی کادرفنی 
پرســپولیس است و سه مربی خارجی په په لوسادا، وسلی 
ننکا و اوســمار لاس ویه را ۴۱۰ هزار دلار دریافت خواهند 
کرد. به این ترتیب، مجموع دریافتی کادرفنی پرسپولیس 

به ۵۰ میلیارد تومان می رسد.
در بخش بازیکنان داخلی باشگاه، پرسپولیس ۲۲ نفر را 
در این لیست قرار داده تا مشخص شود دستمزد بازیکنان 
جوان نظیر محمد عمری، ابوالفضل سلیمانی و... نیز محاسبه 
شده است. قرارداد آنها ۱۵۳ میلیارد و 7۸۵ میلیون تومان 
عنوان شده و نکته مهم این است که احتمالا این ارقام چه 
در اســتقلال و چه پرسپولیس، رقم خام دستمزد بازیکنان 

بدون آپشن باشد.
این عدد فصل گذشته در پرسپولیس روی ۹۵ میلیارد 

تومان بسته شد و حالا افزایش حدود شصت میلیارد تومانی 
را تجربه کرده است.

در بخش بازیکن خارجی باشگاه پرسپولیس تاکید کرده 
که این متعلق به سه بازیکن پرسپولیس است که ۶۸۵ هزار 
دلار دریافتی از این باشــگاه دارند تا مشخص شود حقوق 
وحدت حنانوف، گئورگی گولسیانی و شرزود تمیروف روی 

هم حدود ۲۱ میلیارد تومان خواهد بود.
باتوجه به اینکه قــرارداد وحدت حنانوف چیزی حدود 
۱۰۰ هزار دلار اســت و بر اساس آمار فصل گذشته کدال، 
تمیروف نیز ۲۵۰ هزار دلار دستمزد می گیرد، به این ترتیب 
مشخص می شود که مدافع گرجستانی با چیزی در حدود 

۳۴۰ هزار دلار پرسپولیسی شده است.
در مجموع رقم قرارداد بازیکنان و مربیان پرســپولیس 
چیزی حدود ۲۲۰ میلیارد است که نسبت به استقلال رقم 

کمتری محسوب می شود اما نکته مهم این است که باشگاه 
پرســپولیس قــرارداد لوکادیا را هنوز اضافه نکرده اســت. 
باتوجه به تائید ضمنــی درویش برای قرارداد یک میلیون 
دلاری، پرســپولیس را باید تیم ۲۵۰ میلیارد تومانی لیگ 

برتر ایران دانست.
برای اســتقلال نیز این نامه تاریخ ۲۲ مرداد را نشــان 
می دهد که هنوز قرارداد محمد محبی و مهدی قایدی و دو 
سرباز بازگشته آبی پوش، محمدحسین مرادمند و سیاوش 
یزدانی، رسمی نشده بود تا به این ترتیب مجموع دستمزد 
استقلالی ها نیز افزایش دوباره ای را تجربه کند. هرچند که 
مشخص نشده چه مقدار از این ۳۴۰ میلیارد تومان متعلق 

به تیم های پایه است.
با این حال باید منتظر ماند و دید که در ســامانه کدال 

چه اطلاعات بیشتری در این باره منتشر خواهد شد.

اریک تن هاخ، ســرمربی هلندی منچستریونایتد اعلام 
کــرده که در صورت اضافه شــدن یک مهاجــم جدید به 
ترکیب تیم، مشــکلی با جدایی کریستیانو رونالدو در فصل 

تابستان ندارد.
به گزارش »ورزش ســه«، شــرایط اصلا در اولدترافورد 
مساعد نیست و منابع نزدیک به برخی از بازیکنان ترکیب 
منچســتریونایتد مدعی شــدند که یک مشاجره بزرگ در 
رختکن در کارینگتون در روز پنجشنبه بین اعضای تیم رخ 
داده است. بسیاری از بازیکنان علاقمند به جدایی کریستیانو 
رونالدو هستند و تصور می کنند این ستاره پرتغالی فضای 

رختکن را ملتهب کرده است.
نشریه اتلتیک در گزارشی مدعی شد حالا اریک تن هاخ 
آماده است تا جدایی ستاره پرتغالی را تایید کند و در صورت 
انتقال مهاجم جدید به این تیم، سرمربی هلندی مشکلی با 

رفتن رونالدو در روزهای باقی مانده پنجره تابستانی ندارد.

کریستیانو رونالدو در روزهای اخیر به تنهایی ناهار را در 
غذاخوری باشگاه در کارینگتون میل می کند و بارها دیده 
شده که او در تمرینات دستانش را به نشانه نارضایتی تکان 
داده و سعی می کند علیه تاکتیک پرس از بالای مورد نظر 
اریک تن هاخ، با این ســرمربی بحث کند. سرمربی جدید 
یونایتد در ابتدا سعی داشت رونالدو را حفظ کند و تصور می 
کرد باشگاه نباید چنین بازیکن مهمی را از دست بدهد، اما 
حالا و بعد از گذشت دو هفته از شروع لیگ برتر، نظر او نیز 

تغییر کرده و حالا تن هاخ مشکلی با رفتن رونالدو ندارد.
در روزهــای اخیــر نــام آلــوارو موراتا نیز در لیســت 
منچستریونایتد قرار گرفته و آنها می توانند با پرداخت ۲۵ 
میلیون یورو، این ستاره اسپانیایی را از اتلتیکومادرید جذب 
کنند. یونایتد همچنین شــرایط توافق با جیمی واردی را 
بررسی می کند، اما لسترسیتی علاقه ای به فروش مهاجم 
انگلیسی خود ندارد و بعید است یونایتد بتواند این باشگاه را 

راضی کند. درگیری اخیر رونالدو با اســتیو مک لارن بعد از 
شکست سنگین در خانه برنتفورد اوضاع را بدتر کرده و به 

نظر مدیران باشگاه نیز به این نتیجه رسیده اند که جدایی 
این بازیکن از ماندن او مفیدتر خواهد بود.

افتخارآفرینی زنان ایران در بازی های اسلامی

از رکوردشکنی دختر باد تا شکستن طلسم 56 ساله والیبال

مبلغ قراردادهای استقلال و پرسپولیس افشا شد

پرسپولیس 220 میلیارد، استقلال 340 میلیارد! 

برزخ کریستیانو در اولدترافورد
تصمیم جنجالی یونایتد در مورد رونالدو؛ به سلامت!

تیم فوتبال اســتقلال در آستانه شــکل دادن یک تیم 
پرمهره اســت و این در حالی است که برخی از ستاره های 
این کهکشان در شــرایط ایده آل نیستند. به گزارش ایسنا، 
تیم فوتبال اســتقلال اولین گام خود را در رقابت های لیگ 
برتر با شکســت سپری کرد و در مقابل سپاهان و شاگردان 
ژوزه مورایس با نتیجه ۲ بر صفر مغلوب شــد. این اتفاق در 
حالی رقم خورد که آبی پوشــان پایتخت همچنان یکی از 
تیم های فعال در نقل و انتقالات هستند و با جذب بازیکنان 
مختلف،  در پــی تکمیل تیم برای این فصل از مســابقات 
هستند. دوشــنبه، روز فعال اســتقلال در نقل و انتقالات 
بود؛ جایی که این باشــگاه به طور رسمی از مهدی قایدی، 

محمدحسین مرادمند و محمد محبی رونمایی کرد و خبر از 
توافق با سیاوش یزدانی، مدافع فصل گذشته اش داد. جذب 
این مهره ها باعث شــده امید هواداران استقلال برای لیگ 
۲۲ دوچنــدان و انتظارات از این تیم بیش از پیش شــود و 
به نوعی تبدیل به یک تیم »کهکشــانی« شود اما همانطور 
که مشــخص است، استقلال در پســت های مختلف دچار 
ترافیک شده که مهم ترین آن، خط حمله است که بازیکنان 
مطرح زیادی دارد و در فصل پیش رو احتمال می رود یکی 
از محل های بحث و جدال در استقلال باشد. نکته مهمی که 
اســتقلالی ها باید مد نظر داشته باشند، این است که برخی 
از مهره های شناخته شده و محبوب آنها با وجود اینکه توقع 

زیادی از ایشان می رود اما در شرایط ایده آل نیستند و برخی 
از آن ها حتی مدت هاست که از شرایط بازی دور هستند. در 
این گزارش قرار است برخی از این بازیکنان و شرایطشان را 

مورد بررسی قرار دهیم.
سیاوش یزدانی

ســتاره فصل گذشــته اســتقلال در خط دفاع، قطعا 
ناآماده ترین بازیکن این تیم اســت. سیاوش یزدانی پس از 
انتقال به ملوان در دوران طی کردن خدمت ســربازی خود، 
حتی یک بازی رســمی برای تیم شــمالی انجام نداد و به 
لحاظ روحی و روانی در شرایط نامساعدی قرار گرفت. حدود 
۶ ماه از آخرین بازی رســمی یزدانی می گذرد و او در زمان 
خدمت حتی نتوانست تمرینات منظمی داشته باشد و تمام 
این اتفاقات باعث شــده این بازیکن برای رسیدن به شرایط 

ایده آل، راه بسیار دشواری پیش رو داشته باشد.
محمدحسین مرادمند

مرادمند شرایط نســبتا مشابهی با سیاوش یزدانی دارد. 
این بازیکن هم پس از پیوســتن به ملوان و گذراندن دوران 
خدمت، نتوانست شرایط خوب خود را ادامه دهد اما شرایط 
بهتری نســبت به ســیاوش یزدانــی دارد و پس از گرفتن 
معافیت، موفق شد در تمرینات استقلال حضور داشته باشد 
و در اردوی ترکیــه، فرآیند آماده ســازی خود را طی کند. 
ســاپینتو در بازی های آینده با رسیدن مرادمند به شرایط 
ایده آل، می توانــد از این بازیکن به عنوان یکی از مهره های 

تاثیرگذار تیمش استفاده کند.
مهدی قائدی

مهاجم فصل گذشــته شــباب الاهلی امــارات، روزهای 
خوبی را در این تیم ســپری نکــرد و در خیلی از بازی ها یا 
نیمکت نشین بود یا نتوانست دقایق زیادی برای این تیم بازی 

کند. او پس از گذراندن این فصل، شرایط ایده آل نداشت تا 
اینکه این باشگاه اماراتی برای بازگشت قایدی به دوران اوج، 
این بازیکن را به اســتقلال قرض داد تا »باشــوی کوچک« 
دوباره به جمــع آبی های پایتخت بازگردد. یکی از امیدهای 
اصلی هواداران اســتقلال، گلزنی و حضور تاثیرگذار مهدی 
قایدی در ترکیب تیم اســت اما همانطور که مشخص است، 

این بازیکن راه زیادی تا رسیدن به روزهای اوج خود دارد.
صالح حردانی

همه چیز برای ستاره فصل گذشته استقلال داشت خوب 
پیش می رفت اما مصدومیتی غیرمنتظره، شرایط این بازیکن 
را دگرگون کــرد. حردانی در جریان بازی تدارکاتی تیمش 
مقابل هوادار از ناحیه مچ پا مصدوم شــد و به دلیل ضرب 
خوردگی و جهت جلوگیری از تشــدید مصدومیت از زمین 
بازی خارج شد و بلافاصله اقدامات درمانی روی او انجام شد. 
مدافع استقلالی ها با این مصدومیت مدتی خانه نشین شد اما 
۲ روز پیش در تمرین تیم به طور رسمی کار خود را دوباره 
آغاز کرد و باید دید بازیکن تاثیرگذار اســتقلال چه زمانی 

می تواند به شرایط ایده آل خود بازگردد.
کاوه رضایی

بازیکن سابق شــارلوا بلژیک، این روزها حواشی زیادی 
را ســپری می کند و همچنان قرارداد خود را نتوانســته با 
آبی پوشان پایتخت به طور رســمی امضا کند. این بازیکن 
در حالی با آبی پوشان پایتخت تمرین می کند که به دلایل 
مختلف، نتوانسته به شرایط ایده آل خود برای حضور میدان 
برسد و گفته می شود تمرینات اختصاصی خود را در جلسات 
تمرینی اســتقلال سپری می کند. اتفاقاتی که برای رضایی 
رقم خورده، باعث می شــود تا این بازیکن هم برای حضور 

موثر در استقلال مسیر قابل توجهی را سپری کند.

استقلال؛ کهکشان ناآماده و ناهماهنگ!


